
   

 

 

 

Protokoll fört vid möte MNB 
 Styrelsemöte med SGAer 2022-10-03 kl. 19.00 Teams 

 
Närvarande: Göran Svensson, Mia Strömstedt, Madelene Sandström,  

Sofia Wolfenstein, Dan Hoff, Örjan Eriksson, Arne Sjölander, Patrik Rensbo, Kim Berntzen, 

Anders Berglund 

 

Ej närvarande: Bengt-Åke Ihrén, Lars-Erik Söderström, Björn Ericsson,  

Kim Fors, Pontus Sandell, Jenny Lindström, Carro Strandberg, Ulf Jernström. 

 
1.  Ordförande Göran öppnade mötet 
 

2.  Dagordningen godkändes  

3.  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

Kvarstående punkter, CV Ulf jobbar vidare, klart till nästa möte. 

4.  Ekonomi, den ser bra ut! 

Rapport, några utbildningar är inte fakturerade än, Mia ska försöka hinna det 

innan nästa möte. 

5. Bilsportgalan  

Genomgång, hur många är anmälda 84st totalt, 80st till galan och 48st till 

konferensen 

Söndag 13st anmälda, varav 9 från styrelsen. Göran kollar med Rickard om 

antal. Styrelsen tar beslut 221004 ifall vi ska köra eller ställa in. 

Sofia har sammanställt alla nomineringar 64st och skickat till juryn. Dom 3st 

som blir nominerad kontaktas av juryn och dom håller på vinnaren tills den 

presenteras på galan. Alla nominerade får diplom. Vinnare får ett diplom och en 

statyett. 

Körschema för dagen och kvällen är snart klart enligt Sofia. 

 



6.  Exkludering inom bilsporten 

 Ingen ny information från Sofia. 

7.  Hemsidan 

 Simply.com kommer vi få en prishöjning. 

Dan kollar med Sören på SBF ifall han har spelat in mötet som var 28/9 där 

ingen av styrelsen kunde medverka. 

  

8. Förbundet  

 Workshop 2030, Göran har anmält sig, alla får åka ifall man har lust. 

221021-23 är det miljöutbildning på SBF, Göran deltar på den då ingen av 

miljörådgivarna har möjlighet. 

Datum och plats för årsmöte, det blir ett hybridmöte, 2023-02-19 i Sundsvall, 

Mia meddelar Disa 

9. RF-Sisu 

 Ingen av representanterna har något att informera om. 

  

10. Rapport från SGA,er  

Karting: Patrik har haft det lugnt i Östersund, dom gör om banan, flyttas curbs 

mm. 

100st startande när Norrlandscupsfinal gick i Örnsköldsvik, prisutdelning och 

bankett 330st på kvällen, bra jobb! Sundsvalls karting har ställt fråga ifall det går 

att ordna ett Dm för karting 2023? Dom för diskussioner vidare med alla 

berörda klubbar. 

Rally: Sista DM tävlingen är körd, Resultatet är klart. 221023 är det codriver 

utbildning., kommer inbjudan, 3st tävlingar är spikade till nästa år hittills.  

Folkrace: Kim säger att det flutit på bra, känns som deltagande varit bra, många 

nya tjejer. 

Incidenter med anbudsförfarande på tävling med förbundsbestraffning som 

följd, men det är avskrivet, en överklagan har gjorts. Sollefteå tänker starta upp 

igen      dom vill köra tävling nästa år.  



Rallycross: Anders Berglund som är istället för Bengt-Åke rapporterar att vi har 

haft förare i SM med bra framgång, Mittcupen har haft 9 tävlingar med varierat 

deltagande, tävlingarna har gått samtidigt som folkrace och backtävling.  

Dom kommer köra nästa år också. Vi tror på ett större deltagande! 

 Ingen SGA radiostyrt, vi behöver en ny! 

 Dragracing: Ingen representant 

 Drifting: Ingen representant 

11.  Övriga frågor 

 Inga övriga frågor 

  

12. Nästa möte 25/10 kl.19.00 styrelsen prata om galan. 

13. Mötets avslutande 

 


